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Transportudvalget har i brev af 25. november 2014 stillet mig følgende 

spørgsmål 138 (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF). 

Spørgsmål nr. 138: 

Kan ministeren berette om, hvorledes støjforholdene vil være for borgerne i 

Børkop, når der indsættes flere hurtige tog i forbindelse med aftalen omkring 

Togfonden? 

Svar: 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Banedanmark, som oplyser, at: 

”Som følge af politisk aftale af 14. januar 2014 om Togfonden DK er Banedan-

mark i gang med VVM-processen for en hastighedsopgradering på stræknin-

gen. Som en del af VVM-undersøgelserne belyses de ændrede støjforhold og 

mulige afværgeforanstaltninger. På baggrund af VVM-processen og den indle-

dende projektering afleverer Banedanmark medio 2017 et grundlag for politisk 

beslutning om en hastighedsopgradering på strækningen.” 

Med venlig hilsen 

Magnus Heunicke 
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